
  

  Kolding Orienterings Klub 

Bestyrelsesmøde nr. 5-2019 
22. august 2019, Bøgelund kl. 19.00 
 
 

Referat: 
 
Deltagere: SH, PE, AEP, PDF, JLL og TBL  
 
1. Sidste referat 

Ingen kommentarer 
 
2. Diverse info 

• Bøgelund (SH) – sker ikke så meget, bolden er hos kommunen 

• klubledermødet i Sydkredsen afholdt den 3. juni i Jelling 
-Revidering af info om SI-systemet på kredsens hjemmeside – vi har indsendt (Nicolai) 
-Planlægning af voksentræning i sydkredsen – Nicoline har indvilliget i, at være koordinator fra KOK. Alle 
klubber skal byde ind med et navn. 

• Reception Hans Præstø – Per og Susanne deltager, fredag d. 20/9 kl. 13-15.30 

• Dialogmøde Kolding Kommune vedr. Marielund – Tina deltager, torsdag d. 26/9 kl. 16 
 

3. WOC2020 (SH) 

• Status – Susanne orienterede om seneste nyt. Primært ansættelse af sekretariatschef og omfordeling af 
opgaver. Bulletin 2 er netop udgivet med information om arenaer, sted og dato. 

• Involvering af medlemmer – det blev diskuteret, hvordan vi allerede nu skaffer hjælpere til juli 2020, 
primært egne medlemmer. 
 

4. Arrangementer (PE) 

• Evaluering af Sankt. Hans løb d. 19. juni i Bjert/Stenderup  
-fastholdes som klubmesterskab kort næste år, nyt område, f.eks. Skærbæk eller Lilballe 

• KOK løb 
o Kurvetræning og træningsløb, Frederikshåb plantage 7. september 
o Klubmesterskab nat, 6. november 

• KOK-event, ikke kommet meget videre. Vi får Lars til at kontakte manden bag GORM-event. 

• Divisionsmatch 25. august – diskussion om hvordan vi får flere nye og unge løbere med, TB laver 
sedler til udlevering samt ”prikker” løberne.  
Hvad gør vi til landsfinalen, Als Nørreskov d. 6/10 – stemning for fælles bustransport. 

• Terminslisten – status, intet nyt 

• Find-vej status 
o Vejen/Grønnevang Skole – afventer møde med Vejen Kommune 
o Christiansfeld – status, afventer ny inspektør 
o Harte skole – nyt projekt, Steen har lavet nyt kort og træningsprogram, meget fint. 
o Marielund – opdatering af QR koder, de skal pilles af – Aase spørger Plus-klubben 

• ”Holdleder” til divisionsmatcherne - nogen emner?  
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5. Korttegning (PE) 

• Skærbæk - Sprintkort til Natcup 2020 (marts) - Udskydes, terræn til natcup ligger ikke fast. 

• Igangværende projekter: Per er i gang med mindre udvidelse af Frederikshåb. 

• Marielund opdateres til november, fælles korttegning 3/11. 
 

6. Sportslig (PDF) 

• Onsdagstræning - banelæggermøde til august – Peter fortalte om status, herunder vinterens 
mandagstræning. Program følger. 

• Børne- og ungdomstræning 
o Der laves speciel børne- og ungdomstræning til onsdagstræningen (Peter, Kent og Christa – 

Gustav hjælper med baner og planlægning) 

• Mini-O 
o Ny plan for efteråret er udsendt på Fb (MiniO’s egen fb) 
o Tre trænere – Kent, Hanne og Josephine har meldt sig med Kent som absoulut tovholder. 
o Bestyrelsen (Tina) deltager ind i mellem for at hilse på. 

• Seniortræning 
o Evaluering af seniortræning afholdt af SH i maj – skal annonceres bedre og koordineres med 

den efterfølgende træning. 
o Seniortræning 7. september i Frederikshåb (Per) – indbydelse og program er på hjemmesiden, 

tilmelding åben. 
 
7. Klubliv (TB) 

• Evaluering af socialt samvær ifm Sankt Hans løb d. 19. juni ved Bomhuset – næste år planlægges 
med et sted hvor der er overdækning. 

• Evaluering af klubtur til Langeland ved JFM-stafet og Lang d. 17-18. august – fin tur flere nye deltog. 

• DM hold 6. oktober Als Nørreskov – ”reklame” ved divisionsmatchen i Jelling samt udlevering af 
sedler. 

• Sæsonafslutningsfest fredag d. 8. november – Tina søger en tovholder. 

• Julebanko – vi ændrer juleafslutningen i år for at prøve noget nyt. 

• Påskeløb, klubtur 2020 Rømø, overnatning er bestilt til ca. 30 som har forhåndstilmeldt sig. Vil vi 
tage risikoen at reservere til flere for at få nye medlemmer med? Aase undersøger om vi kan 
bestille til 10 mere. 

• Nye ungdomstrøjer, Trine har lavet forslag til layout som Tina arbejder videre med. 

• Hylkedal i bevægelse, indvielse 8/9, vi deltager med Mini-O, og laver desuden en labyrint-bane. 
 

8. Økonomi (AEP) 

• Opfølgning på budget 2019, bogført til og med juni. Kassereren ærgrer sig over at nogen glemmer 
at betale det ellers meget lave beløb for spisning om onsdagen, men rykker de aktuelle. 

• Fonde  
o Elitepuljen –Gustav og Niels er kontaktet men ingen bogføringer endnu 

• DGI – modtaget 34.100 – Der er bl.a. indkøbt kompasser, luppe, projektor, tusch, SI-materiel m.m. 
Der skal laves noget reklame/oplysning herom. Peter koordinerer med Tina. 

• Investeringer 
o Klubtelt: Vi køber 2 firkantede klubtelte (SH) – det bliver alligevel tunneltelte, længere end 

dem vi har i dag. 

• Aftaler 
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o Ny aftale med Trimtex – medlemsrabat 
o Rabataftale med Friluftsland – 15%. Info, Peter tager sig af denne. 

 
9. Biathlon/Skydeudvalget 

• Intet nyt.  
 
10. Udvikling af klubben 

• Strategidag lørdag d. 28/9 kl. 9-12 på Bøgelund – Afløses af koordineringsteams. Tina sender mail 
ud. 

• Kontaktpersoner/ansvarlige indenfor nøgleområder – skal afklares inden det lægges på 
hjemmesiden. 

• Koordineringsteams: Kort/arrangement, Træning,  Kommunikation og  Klubliv – mulige deltagere i 
de fire team er kontaktet. Tina sender mail ud om de nye teams og opfordrer medlemmerne til at 
melde sig. Opstart i alle teams inden nytår. 

• Ledertræning – ikke berørt. 

• Træning af medlemmer – snak om hvordan kan vi blive bedre til at tage imod de nye medlemmer, 
(snakke med dem, tilbyde skygning m.m.?). 

 
11. Eventuelt  

- 
 

12. Bestyrelsesmøder 

• 5. november 

• 14. januar 


